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Zwtacam się z do Pana zprośbą w imieniu mieszkańców, rodziców dzieci jako matka
dziecka niepełnosprawnego i właściciel firmy o naĘchmia§tową interwencje w sprawie
nawierzchni drogi w miejscowości Dobroszów MaĘ.

Droga przschodącaprzez wieś jest w tak fatalnym stanie w jakim jeszcze ńgdy nie była,
dziury są w kaźdym miejscu nawierzchni,każdego dnia są corazwiększe i głębsze zkńdym
kolejnym opadem jest cotaz gorzej. W naszej wsi nie ma w ogóle pobocza poruszamy się po
trawie między krzakami albo po polach uprawnych.

Mieszkańcy mają coraz większe trudności z dotarciem do pracy, starsi ludzie do lekarza
nadmieniarĄ żn we wsi nie nulmy sklepą trzy razy w tygodńu przyjeżdżarra wieś pieczywo,
ale nię wiem jak długo jeszczs.

Nasze dzięci musza pokonać calą wieś aby dotzeć do przystaŃu autobusowego_ Jest to
bardzo niebezpieczne,musąbardzo lważarć aby się nie przewrócić boimy się ze któreś skręci
lub złamie nogę zanim tam dojdzie- Po drugie po dotarciu do niego buty i spodnie są
plzęmocz§ne i zabłocone. Musą nosić ubrania na zmianę bo wĘdą się chodzió w takim
stanie do szkoĘ ponieważ są wyśmiewane.

Ja osobiście jestem mamą 15letnigo niepełnosprawnego chłopca, który poruszasię na wózku,
od pocątku jesieni jesteśmy uwiązani w domu. Nie mamy szans odwierlzió moich rodziców-
dziadków, ktorzy mieszkają 3 domy dalej, kałuże ą tak ogronrne żeńe sposób ich ominąć, z
placu zabaw teżnie korzystamy bo zwyczajnie tam nie dojdziemy, jest w połowie wsi.Po za
Ęm Dominik ma nauczanie indywidualne i rehabilitację domową. Panie corazczęściej
mówią, żs ńebędąprzyjeżAżaćjeśli stan drogi się nie polepsry, nie bęĘ niszczyć własnych
samochodów, wydawać na naprawy i myjnie.

Jestem również osobą prowadzącąnltaj działalnośó gospodarczą. Mam dwa samochody
firmowe, które naprzemiennie naprawiam, moi klienci i współpracownicy też są bardzo
oburzeni takim stanem drogi. Nigdzie nie jest takźle. Obawiam się że dojdzie do tego iż
shacę klientów.



WsryscY boimy się tego, że nadejdzie taki dzieĄ żemy nie dojedziemy do pra§y, do lekarza
nasze dzieci do szkĘ. Nie będzie mogła dojechać do nas karetka i w końcu dojdzie do
tragedii.

ChcieliŚmY nadmienić, ze doĘchczasowe łatanie dziur łopaĘ nic nie dało, nie wiemy czy
nie pogorszyło sytuacji,

Prosimy potraktowac nasą sprawę i natychmiast podjąć działania.

Prosimy o odpowiedz na piśmie.

Z pourażmiem

e[eszkańcv Dobroszorva Mdego.



Dnia 21.1l .2O23r.

Rada Masta

Nowogrodu Bobrzańskiego

zwracam się z prośbą o nąprawę drogi nr l75 w miejscowor§ci Dobrovów Mały.
Jestem miesz.kancem i właścicielem firmy, rr-iałąjąpej w tej wsi. Ni6tety stan drogi niepozwala na normalne życie, funkcjonowanie i roałój. 

-

s
tak Ę do uą/tlo" dzirnjesttakduzo i ą
po polu lłtilwnym_ WCale, Sąmiejsca że poruszamy się

W ostatnim czasie doszło do sytuacji ,że aby przejechać musieliśmy własnymi siłami
równać nawierzchnią ń"st"ty nie mamy ani dóbręo §przĘtu ani podłożą żnĘ naszsp,ra§e

t5m uważam za ńe sprawiedliwe fakt jakim jest
nau anie drogi za własne pieniądze.

Stan drogi Powoduje uszkodzenia samochodów, co za tym idzie wzrost koszów bardzo
częstych napraw układu zawieszenia

chcą odbieraó i

przesyłek. i doręczania

Nie uyobnażm sobie, aby taki standrogi Ńrzymd sĘ dhżej
MajP na uq/adze PowYższeproszę o natychmiastową interwencję oraz odpowi edzna

piśmie.
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